



EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG (IN-0001)

EU DECLARATION OF CONFORMITY

Registrierungsnummer: 0589-P1-001088
Registration key

Zeichnungsnummern: BY007-001-3 / BM004-001-3 / PO001-001-3
Drawing number

Name und Anschrift des Herstellers: Innomotive Safety Systems GmbH & Co. KG
Name and address of Manufacturer
Rudolf-Diesel-Str. 9
D-51674 Wiehl

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Gegenstand der Erklärung (Typ): ROPS (Aktuator)
Name of pyrotechnic article (Type) ROPS (Actuator)

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonization legislation:

EN ISO 14451:2013

Die benannte Stelle BAM (0589) hat das Baumuster geprüft (Baumusterprüfbescheinigung 0589.PYR.2665/17) sowie die Qualitätssicherung der Produktion (Modul D) nach Richtlinie 2013/29/EU überprüft (Zertifikat 2.5/0310/21).

The notified body BAM (0589) performed EU-Type examination (Certificate No. 0589.PYR.2665/17) and Conformity to type based on quality assurance (module D) of the production process (certificate 2.5/0310/21) according EU regulation 2013/29/EU.

Damit ist der Nachweis zum Konformitätsbewertungsverfahren durch Innomotive Safety Systems GmbH für das Produkt ROPS (Aktuator) erbracht.

With these documents Innomotive Safety Systems GmbH & Co. KG proves the compatibility of ROPS (Actuator) to CE conformity.

Wiehl 02/03/2021

(Wiehl, Datum)

(Dr. Hans-Bernd Hellweg, Geschäftsführer)